
  

Utses att justera Ingela Franke och Lena Fernbratt 

  Paragrafer § 9 - § 18 

  

Underskrift Sekreterare ………………………………………………….. 

Ellinor Olsson-Andersson 

 

 

 

  

Underskrift Ordförande …………………………………………………  

Ann-Charlott Gustafsson 
 

  

 

 

Underskrift justerande …………………………………………. 

Ingela Franke 

 

 

 

 

Underskrift justerande ………………………………………… 

Lena Fernbratt 

 

 

Anslagsbevis 

Sammanträde Kommunala rådet för äldre 2023-04-21 

Förvaras hos Kommunledningskontoret 

Anmäls till                        Kommunfullmäktige 

  

  

Ansvarig ………………………………………… 

 Ellinor Olsson-Andersson 

  
 

  Protokoll 

Kommunala rådet för äldre, gemensamt 

råd 
2023-04-21 

 

Sammanträde Kommunala rådet för äldre, gemensamt råd med kommunala rådet för 

personer med funktionsnedsättning 
Plats och tid Sammanträdesrum Bäve eller distans via Teams kl 09:00-11:34 

ajournerat 9:45 – 10:00 
  
Ledamöter Ann-Charlott Gustafsson (UP), ordförande 

Anna Lena Heydar (S) 

Gösta Dahlberg (M) 

Henrik Sundström (M) 

Ingemar Samuelsson (S) 

Kent Andreasson (UP) 

Stefan Skoglund (S) 

Robert Wendel (S) 

Martin Pettersson (SD) 

Mathilda Sténhoff (M) §9-16 



 
  

 

 

 

Protokoll 

Kommunala rådet för äldre, gemensamt 

råd 
2023-04-21 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Håkan Magnusson, Pensionärernas riksorganisation Skogslyckan 

Jan Lund, Pensionärernas riksorganisation Skredsvik 

Irene Börjesson, Pensionärernas riksorganisation Forshälla 

Ingela Franke, Svenska Kommunal Pensionärernas Förbund avd. 33 

Ove Claesson, Sveriges Pensionärsförbund Viken 

Urban Wallin, Södertullskyrkans riksförbund Pensionärs Gemenskap 

Göran Holmberg Sveriges Pensionärsförbund Hafsten 

Rolf Rodin Funktionsrätt Uddevalla 

Yngve Jakobsson Funktionsrätt Uddevalla, deltar på distans 

Bo Simonsson Funktionsrätt Uddevalla, deltar på distans 

Karin Strömsholm Funktionsrätt Uddevalla, deltar på distans 

Lena Fernbratt Funktionsrätt Uddevalla, deltar på distans 

 

 
  
  
Övriga                                        Roger Granat, Socialchef §9-11 

Jonas Hagberg, Enhetschef simanläggningar §12 

Robert Wahlström, utvecklare kultur och fritid §13 

Gunilla Hurtig, Enhetschef fritidsanläggningar  §13 

Ellinor Olsson-Andersson, administratör kommunledningskontoret 

 

  



 
  

 

 

 

Protokoll 

Kommunala rådet för äldre, gemensamt 

råd 
2023-04-21 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 9   

Upprop och val av justerare 

Sammanfattning 

Ordförande hälsar välkommen och upprop förrättas. 

Beslut 

Kommunala rådet för äldre och kommunala rådet för personer med 

funktionsnedsättning beslutar  

 

att utse Ingela Franke och Lena Fernbratt som justerare 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

  



 
  

 

 

 

Protokoll 

Kommunala rådet för äldre, gemensamt 

råd 
2023-04-21 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 10   

Föregående mötesprotokoll 

Sammanfattning 

Föregående mötesprotokoll godkänns och läggs till handlingarna. 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

  



 
  

 

 

 

Protokoll 

Kommunala rådet för äldre, gemensamt 

råd 
2023-04-21 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 11   

Information från Socialtjänsten 

Sammanfattning 

Roger Granat informerar 

 2022 så gjorde Inspektionen för vård och omsorg en översyn gällande medicinsk vård 

och behandling för särskilda boenden. Våren 2022 var det en enkät för kommunens 

sjuksköterskor samt en granskning av journaler. I december 2022 gjordes en fysisk 

inspektion där man gjorde intervjuer med brukare, sjuksköterskor och ledning. 

De områden man granskade var individuell bedömning och kompetensnivå, 

dokumentation och personalkontinuitet, läkemedelshantering, vård i livets slutskede. 

De brister man konstaterade var att personalen som gör medicinska bedömningar har 

inte tillräcklig kompetens för arbetsuppgiften och behärskar inte det svenska språket i 

tillräcklig omfattning. Dokumentationen sker inte enligt gällande regelverk och det 

finns inte en kontinuitet i personalgruppen som främjar en god vård. 

 Läkemedelshanteringen sker inte på ett patientsäkert sätt och vården i livets slutskede 

sker inte enligt gällande regelverk. 

Kommunens åtgärder som vidtagits eller planeras är bland annat: 

 - Äldreomsorgslyftet och validering 

 - Grundutbildning i läkemedel och sårvård 

 -Utökad tillgänglighet av sjuksköterskor 

 -Läkarstrateg 

 - Språkombud och språkinsatser på respektive enhet 

 - Språkkrav-formell kompetens i Svenska A 

 - Språktest 

 - Byte av verksamhetssystem 

 - Löpande internutbildning i verksamhetssystemet-hälsoplaner mm 

 - Journalgranskning och loggkontoroller 

 - Kontaktpersonal 

 - Närområdesplan – kommun och vårdcentraler 

 - Brytpunktssamtal 

 Digital signeringslista vid läkemedelshantering, det går ett larm om man har missat att 

ge medicin. 

 



 
  

 

 

 

Protokoll 

Kommunala rådet för äldre, gemensamt 

råd 
2023-04-21 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

 I Uddevalla är det generöst med vak och  det framgår inte i undersökningen. 

2022 har alla sjuksköterskor  fått utbildning av vård i livets slutskede 

Fråga från rådet om hur EU-direktivet om arbetstider kommer att påverka och Roger 

svarar att det kommer bli en jobbig övergång. 

Fråga från rådet om vad för uppgifter en läkarstrateg kommer att ha. Läkarstrategen 

kommer ha två uppdrag, kontrollera  mediciner och  jobba närmare NU-sjukvården för 

att hitta bra lösningar. Utvärdera den medicinska kompetensen och lyfta den 

Boenden Uddevalla kommun 

Från hösten 2022 har det varit lång kö och svårt att ta hem patienter från sjukhusen. 

Korttidsplatserna är nu på sjukhuset och det har  fungerat bra, kön har sjunkit från 85 till 

46, det är nu ca två månader vänte tid på en plats, vi har tre månader på oss att fastställa 

ett beslut. 14 lägenheter finns som renoveras just nu och  till hösten kan man utöka med 

15 lägenheter till om det skulle behövas. 

 

Rotviksbro äldreboende, där har bygget börjat och ska stå klar i juni 2024. 

28 nya platser på Rosenhäll ska vara klart i oktober 2024 

Äsperödshemmet klart 2027 med 60 nya platser 

Äldreboende i Ljungskile, medborgardialog om var det ska vara och nämnden tar beslut 

i augusti 2023, det kommer att rymma 60 platser. 

Man ser att 2033 bör ytterligare ett boende byggas, men det är inte bestämt ännu var. 

Nytt boende  inom socialpsykiatrin planeras. 

Nytt gruppboende  inom LSS, kollar var det skulle kunna finnas, planer på att utöka 

platser inom LSS. 

 

Hemtjänstindex 

 Uddevalla kommun hamnade på plats 209, man har kollat på fyra index  

 information, bistånd, utförande och utveckling 

Arbetsmöte om detta den 2 maj 

Visst mått av felmarginal finns, men det är bra att få en grund på var vi står i 

kommunen. 

Avvikelser 

Kvartal 1 har det varit 11 Lex Sara ärenden. 

 

 



 
  

 

 

 

Protokoll 

Kommunala rådet för äldre, gemensamt 

råd 
2023-04-21 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Socialnämnden hade sammanträde 19 april 

Där föreslog nämnden bland annat att 

-Upphandla kommunens utförande om personlig assistans 

 -Upphandla tvätten inom hemtjänsten, en fråga  från rådet angående detta var 

om det kommer innebära att det blir fler personer som brukarna kommer att få träff då? 

Det beror på hur upphandlingen går svarar Roger. 

 

Fråga om vad som  händer med personalen som jobbar som personliga assistenter idag i 

kommunen? 

Det blir en verksamhetsövergång, man bereds att följa med till den nya arbetsgivaren, 

tackar man nej får man erbjudande om  annan placering inom kommunen. 

Fråga om hur blir det med kvalitetsgranskning av personlig assistans om det inte är i 

kommunens regi? Roger svarar att det är Inspektionen för vård och omsorg som ger 

tillstånd till privata aktörer att få jobba med personligassistans. 

Fram till 10 maj kan man komma in med skrivelser angående dessa ärenden. 

En fråga från rådet om  det gjorts någon kontroll hur detta har fungerat i övriga 

kommuner?  Roger svarar att redan idag har 70% valt annan utövare än kommunen och  

i andra kommuner fungerar det bra. 

 

Lyktan ska läggas ner och fråga kommer om vad som kommer hända med den lokalen? 

Roger svarat att det finns olika uppslag om detta som de får återkomma med. 

 

Roger informerar att man har börjat att ge brukarna dos nummer sex mot Covid och till 

hösten blir det fråga om dos nummer sju. 

 

Beslut 

Kommunala rådet för äldre och kommunala rådet för personer med 

funktionsnedsättning beslutar  

att notera informationen 

 

  

 

 

 

 



 
  

 

 

 

Protokoll 

Kommunala rådet för äldre, gemensamt 

råd 
2023-04-21 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

 

 

§ 12 Dnr KS/2023:19 

Synpunkter och  dialog med kultur och fritid om 

medborgarenkäten Rimnersbadet 

Sammanfattning 

Jonas Hagberg, enhetschef simanläggningar redogör för medborgarenkäten som gjorts 

angående Rimnersbadet. 

Syftet med enkäten har varit att ta reda på vilket utbud som medborgarna önskar ha på 

Rimnersbadet. Det kom in 1695 svar och störst andel som svarade var kvinnor. 

 Caféutbud: man bygger ett café med tillagningsmöjligheter, det är ännu inte bestämt 

vem som ska drifta cafét. 

I enkäten framkom det att 50% vill att det serveras husmanskost, 33% hälsokost och 

16% har svarat annat och det man då har angett att man önskar är bland annat korv med 

bröd, hamburgare, wraps, barnmat, paj med sallad, glutenfria alternativ, vegetariska 

alternativ.Det kommer finans möjlighet att ha med sig egen matsäck till Rimnersbadet. 

På frågan om man önskar att det serveras frukost på Rimnersbadet så har 70 % svarat ja 

91% tycker att en rimlig kostnad för det är 50–70 kr och 9% tycker att 80-100 kr är en 

rimlig kostnad. 

På frågan om man önskar att det serveras lunch på Rimnersbadet har 89% svarat ja och 

52% tycker att en rimlig kostnad för det är 70–100 kr 45% tycker 90-120 kr, 2% tycker 

110-140 kr. 

Vad önskar man för aktiviteter i vatten? 

Några av de förslag som kom in var hinderbanor, vuxenkväll, skumparty, kvinnosim, 

familjedagar, kids night, livräddningskurser, testa dykning, barnkalas, gratis simskola. 

Vilka träningsformer skulle du vilja delta i? 

Vattengympa 1000 svar, aquayoga 548 svar, aquafitness 457 svar, wetwest 397 svar, 

aquabike 336 svar, gravidyoga 215 svar, annat 186 svar och de förslagen som kom in på 

annat var bland annat livräddning, vatten zumba, rehab, vattensäkerhet, simträning 

Varmvattenbassäng 

Vilken tid på dygnet passar bäst för tillgång till rehabiliteringsbassäng? 

Förmiddag 62% 

Eftermiddag 38% 

 

Undervisning 



 
  

 

 

 

Protokoll 

Kommunala rådet för äldre, gemensamt 

råd 
2023-04-21 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Vilken typ av undervisning önskar du skall arrangeras i Rimnersbadet? 

Simskola 1230 svar 

Småbarns sim 915 svar 

Babysim 876 svar 

Barn i behov av särskilt stöd 856 svar 

Vuxensimskola 822 svar 

Annat 144 svar, och de förslag som kom in under annat var bland annat livräddning, 

dykskola, simskola för enskild, simskola för barn med NPF-diagnoser, simhopp 

 

Kommunala råden diskuterar och RBU önskar få var med och planera hur man kommer 

ner i vattnet, kommer det finnas någon lift? Jonas svarar att man har haft hjälp av olika 

organisationer, varje bassäng har en hiss och det finns specifika omklädningsrum. 

Fråga om varmvattenbassängens temperatur och Jonas svarar att den kommer  hålla 34 

grader alla dagar i veckan 

 

Beslut 

Kommunala rådet för äldre och kommunala rådet för personer med 

funktionsnedsättning beslutar  

 

att notera informationen 

  

 

 

 

 

 

 

  



 
  

 

 

 

Protokoll 

Kommunala rådet för äldre, gemensamt 

råd 
2023-04-21 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 13   

Information och dialog med kultur och fritid om 

tillgängligheten på badplatser sommaren 2023 

Sammanfattning 

Gunilla Hurtig enhetschef fritidsanläggningar och Robert Wahlström utvecklare 

inriktning friluftsliv. 

Det finns idag 16 kommunala badplatser som kommunen har ansvar för. 

 

På Mollön finns en ramp och även en lyft, där hämtar man nyckeln vid campingens 

reception. 

Vid Skeppsviken finns en ramp, men det är en tröskel som försvårar att komma upp på 

rampen. 

Vid Bjursjön, är det branta grässlänter och det är svårt att ta sig till borden utan att 

behöva få hjälp. 

Det finns alltså anpassningar men de fungerar inte fullt ut. 

Man har förslag på kategorisering och prioritering av badplatser 

A Badplats som har fullständigt basutbud, håller viss standard gällande kvalitet och har 

viss tillgänglighetsanpassning för funktionsnedsatta. 

B Badplats som har fullständigt basutbud, har låg standard gällande kvalitet och har låg 

tillgänglighetsanpassning för funktionsnedsatta 

C Badplats som inte har fullständigt basutbud, har låg standard gällande kvalitet och 

inte har någon tillgänglighetsanpassning för funktionsnedsatta 

Förvaltningens fokus kommer ligga på A och B badplatserna 

Man behöver göra en helhetsbedömning, det är dålig kompetens inom området med 

tillgänglighetsanpassning och man behöver ta in extern kompetens. 

Vattensäkerkommun är en certifiering av svenska livräddningssällskapet, bland annat 

hur ökar man simkunnigheten hos vuxna, särskilt vuxna med särskilda behov. 

Utvecklingsplaner; information på hemsidan så att man kan läsa om de olika 

badplatserna så man kan göra rätt val av vilken badplats man ska åka till.  

 Det inkommer en synpunkt från rådet angående vilken extern kompetens man ska ta 

hjälp av, en tillgänglighetskonsulent kan inte allt, man bör ta hjälp av de som är 

funktionsnedsatta. 

 

 



 
  

 

 

 

Protokoll 

Kommunala rådet för äldre, gemensamt 

råd 
2023-04-21 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Det kommer en fråga om vilka förändringar vi kommer att se redan i år? Små saker kan 

ske redan i år och större saker kommer bli framöver. 

 

Beslut 

Kommunala rådet för äldre och kommunala rådet för personer med 

funktionsnedsättning beslutar 

 

att notera informationen 

  

 

 

 

 

 

 

  



 
  

 

 

 

Protokoll 

Kommunala rådet för äldre, gemensamt 

råd 
2023-04-21 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 14  

Ärendebalanslista för kommunala rådet för äldre 2023-04-21 

Sammanfattning 

 

1. Genomgång av rapporten från Inspektionen för vård och omsorgs besök i 

Uddevalla v 50 2022 

Svar 2023-04-21: se § 11 

 

2. Hemtjänstindex visar att Uddevalla kommun hamnade på plats 209 av 290 

kommuner. Kommentarer till det. Svar 2023-04-21 se §11 och frågan kvarstår 

till nästa sammanträde. 

 

 

3. Vilka enheter blev föremål för förändringsarbete efter genomomgång av 

brukarundersökningen 2022, vill kunna se om det blivit någon förändring 

jämfört med brukarundersökningen 2023 som kommer framöver. 

Svar 2023-04-21  frågan kvarstår till nästa sammanträde. 

 

4. Är tidsplanen för nytt äldreboende i Ljungskile ändrad? 

Svar 2023-04-21: nej det är inte ändrat 

 

5. Vill bjuda in SPFS Fräkne i kommunala råden för äldre 

Svar 2032-04-21: de har styrelsemöte i maj och det är på gång. 

 

6. Föreslår att seniormässan genomförs hösten 2024, kan Agnebergshallen vara ett 

alternativ då som lokal? 

Svar 2023-04-21 Ann-Charlott tar med det till Hälsopolitiksrådet. 

 

7. Det bör stå mer information på kommunens hemsida om Flexlinjen och inte bara 

finnas en länk till Västtrafiks hemsida. Frågan kvarstår till nästa sammanträde. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2023-03-23 

 



 
  

 

 

 

Protokoll 

Kommunala rådet för äldre, gemensamt 

råd 
2023-04-21 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Beslut 

Kommunala rådet för äldre beslutar 

 

att efter revidering lägga ärendebalanslistan till handlingarna 

  

 

 

 

 

 

 

  



 
  

 

 

 

Protokoll 

Kommunala rådet för äldre, gemensamt 

råd 
2023-04-21 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 15 Dnr KS/2023:20 

Ärendebalanslista för kommunala rådet för personer med 

funktionsnedsättning 2023-04-21 

Sammanfattning 

1. Har det gjorts några avvikelserapporter första kvartalet 2023? 

Svar 2023-04-21: se §11 svar från Roger, 

Rådet har fortsatt fråga om detta, har tillbuden rapporterats vidare? Alla fel och 

brister ska komma till nämnden. Görs inga oanmälda inspektioner idag. Frågan 

kvarstår till nästa sammanträde. 

 

2. Hur ser tillgängligheten ut vid badplatser sommaren 2023?  

Svar 2023-04-21: se §13 

 

3. När får vi en helt ny tillgänglighetsanspassad toalett i centrum? 

Svar:2023-04-21:  skriftligt svar från Samhällsbyggnad Paula Nyman 

I den investeringsplan som nu går till kommunfullmäktige för beslut finns en ny 

offentlig toalett med. För genomförande under år 2025. Kostnaden för uppförande är ca 

3 mkr och drift ligger på 200–300 000 kr per år.  

Den har ju funnits med i investeringsplanen i alltför många år, men det har varit mycket 

svårt att prioritera in drift i befintlig budget och därför har vi nu lagt med en 

driftkostnad inför politiskt beslut om kostnadsram. Det har också varit svårt att hitta rätt 

lokalisering eftersom det är trångt i centrum och det ska också finnas tillgång till el och 

vatten. Det har gjorts en förstudie som visar på en yta på Kampenhof som skulle kunna 

fungera. Där finns tillgång till vatten och el. Beroende på om politiken önskar prioritera 

en ny offentlig toalett med tillhörande drift så kan vi komma att behöva titta på fler 

lösningar. 

Många kommuner samarbetar med andra aktörer och kanske kan även Uddevalla 

kommun göra det om det skulle behövas. Att kommunen betalar annan fastighetsägare 

för att toaletter ska kunna nyttas av allmänheten. 

Samhällsbyggnad lyfter information om nuläget för ny offentlig toalett på 

samhällsbyggnadsnämnden 20 april och kommer att jobba vidare med en lösning under 

2023 för att sedan återkomma till nämnden för beslut.  

Vi tar gärna synpunkter och tankar på lokalisering och funktion för en offentlig toalett 

från de kommunala råden, och återkommer gärna också till något av era möten efter det 

att samhällsbyggnadsnämnden fått en första information.  

 

 

 



 
  

 

 

 

Protokoll 

Kommunala rådet för äldre, gemensamt 

råd 
2023-04-21 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

4. Enligt SRF Uddevalla nämnde Ann-Charlott Gustafsson något om en IVO 

anmälan. Kan du redogöra mer?  

Svar 2023-04-21: se § 11 

 

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2023-03-23 

 

Beslut 

Kommunala rådet för personer med funktionsnedsättning  beslutar 

 

att efter revidering lägga ärendebalanslistan till handlingarna.  

 

 

 

 

 

 

 

  



 
  

 

 

 

Protokoll 

Kommunala rådet för äldre, gemensamt 

råd 
2023-04-21 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 16 Dnr KS/2023:71 

Remiss till kommunala rådet för äldre från kommunfullmäktige 

om medborgarförslag om hjälp med digitala ärenden för äldre 

Sammanfattning 

Ett medborgarförslag har inkommit om att kommunen ska erbjuda hjälp till allmänheten 

med digitala ärenden såsom att söka lägenhet och andra digitala ärenden som den 

enskilde inte klarar av att göra själv. Kommunfullmäktige har överlåtit åt 

kommunstyrelsen att besluta i ärendet. 

 

Kommunen hjälper medborgarna på olika sätt med digitala ärenden. I kontaktcenters 

verksamhet ingår att hjälpa alla som så önskar med ärenden som rör kommunens egna 

verksamheter, t.ex. trygghetslarm, rehab, avgiftsanmälan eller förstagångsansökan 

försörjningsstöd. Kontaktcenter hjälper dock inte till med ärenden som rör andra 

myndigheter, organisationer eller företag, t.ex. försäkringskassa, migrationsverket, 

banker etc. I dessa fall hänvisas till respektive ansvarig organisation. 

 

Biblioteksverksamheten erbjuder stöd med digitala verktyg på flera sätt. Enskild IT-

handledning erbjuds som bland annat syftar till att hjälpa människor mot en ökad digital 

inkludering i samhället genom stöd med t.ex. att skapa e-postkonto eller konto i sociala 

medier, söka information på internet, söka i bibliotekets katalog eller databaser, läsa e-

böcker, lyssna på digitala ljudböcker, ladda ner appar eller skriva ut dokument från 

bibliotekets datorer. Biblioteket erbjuder också surfplattekursen ”Våga klicka” som lär 

ut grunderna i att hantera en surfplatta, hur man använder internet för att hitta 

information, ta del av medier och sociala medier. Biblioteket erbjuder således inte bara 

hjälp med att använda kommunens egna tjänster utan också stöd till medborgare med 

vissa andra tjänster och med utbildning inom IT.  

 

Ingen av de kommunala verksamheterna erbjuder, eller ska erbjuda, hjälp till 

allmänheten som innebär hantering av personliga lösenord, bankärenden och liknande 

då det kan innebära risker både för kommunen och dess personal och den enskilda 

medborgaren. 

 

Kommunala rådet för äldre för diskussion om remissen och anser att viss hjälp redan 

erbjuds av kommunen idag. De anser att vissa problem kvarstår men det kan man inte  

göra något åt då kommunen inte ska hjälpa allmänheten med detta som till exempel 

hantering av lösenord. 



 
  

 

 

 

Protokoll 

Kommunala rådet för äldre, gemensamt 

råd 
2023-04-21 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2023-02-23. 

Medborgarförslag om hjälp med digitala ärenden för äldre. 

 

Beslut 

Kommunala rådet för äldre beslutar 

 

att besvara remissen enligt ovan. 

  

 

 

 

 

 

  



 
  

 

 

 

Protokoll 

Kommunala rådet för äldre, gemensamt 

råd 
2023-04-21 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 17   

Information från kommunstyrelsen 

 

Martin Pettersson, kommunstyrelsens ordförande berättat att mandatperiodens första 

arbete har varit kommunövergripande. 

Budgetarbete pågår nu, en ny budget för 2024 ska läggas fram. Budgeten kommer 

presenteras den 17 maj och beslut tas i kommunfullmäktige den 14 juni. 

Henrik Sundström, förste vice ordförande kommunstyrelsen berättar att det är en stor 

utmaning att rekrytera ny personal med rätt kompetens, det finns även en ekonomisk 

utmaning i form av hög frånvaro och kommunen behöver jobba mer med arbetsmiljön 

så att personalen trivs och inte blir sjuka av sitt arbete. 

Ingemar Samuelsson, andre vice ordförande kommunstyrelsen, säger att vi har en tuff 

tid bakom oss och att vi har en tuff tid framför oss,  

 

Beslut 

Kommunala rådet för äldre och kommunala rådet för personer med 

funktionsnedsättning beslutar 

 

att notera informationen 
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Kommunala rådet för äldre, gemensamt 

råd 
2023-04-21 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 18   

Nämndens representant informerar 

Sammanfattning 

Samhällsbyggnadsnämnden 

Kent Andreasson (UP) berättar att allt rullar på med arbetet kring Rimnersbadet. Vissa 

problem kvarstår på utsidan av Rimnersbadet vilket förvaltningen jobbar med. 

En ny tillgänglighetsanpassad offentlig toalett i centrum, det är en budgetfråga, det finns 

pengar till investeringen men inte till driften. 

Arbetet med fartdämpande hinder på Göteborgsvägen har stoppats och som det ser ut nu 

kommer det inte bli aktuellt. 

Fråga rån rådet om planerna för ett nytt bostadshus på skogslyckan? Kent berättar att det 

finns en detaljplan och den har  gått till samråd, tanken är att det kommer ett hus där, 

hur många våningar vet vi ej. Parkeringsplatser finns med i planeringen. 

Kultur och fritidsnämnden  

Gösta Dahlberg (M)berättar att arbetet med badplatser och Rimnersbadet är en stor del 

och att tillgängligheten är högt upp på listan. Att man vill se att på de badplatser där det 

är tillgänglighetsanpassat idag så ska detta fungera. 

Socialnämnden 

Stefan Skogslund berättar att man hade nämndsmöte i veckan 

Finns en punkt som heter fel och brister och en som heter allvarliga brister. 

Allvarliga brister är att det kan finnas en viss kultur på arbetsplatser, som inte är 

acceptabla, så att kunna införa oanmälda besök igen hade kunnat vara bra. Brister på 

arbetsplatserna uppdagas oftast när det kommer in ny personal som ifrågasätter hur man 

arbetar. Hur kan kommunen  lyfta de personer som vågar gå emot på en arbetsplats där 

man anser att et begås fel. 

Marin Pettersson berättar att kommunledningskontoret ska se över 

visselblåsarfunktionen. Det finns redan idag en visselblåsarfunktion men ett förslag är 

att man lägger det på en utomstående eftersom man som anställd kan känna att det är  

jobbigt att ange något när den funktionen är inom kommunen. Man tror att fler vågar 

säga ifrån mer när funktionen ligger utanför organisationen. 

Beslut 

Kommunala rådet för äldre och kommunala rådet för personer med 

funktionsnedsättning beslutar 

 

att notera informationen 

  


